
287347

Redeneerlijn fitness sportscholen

Op basis van de adviezen van de experts in het OMT heeft het kabinet een routekaart

ontwikkeld hoe Nederland weer langzaam en verantwoord van het slot kan

In die routekaart is aangegeven dat fitnesscentra sportscholen pas per 1 September weer

hun deuren kunnen openen

De reden dat het nog lang duurt voordat sportscholen hun deuren mogen openen hangt
samen met de onduidelijkheid die nog bestaat rondom de zogenaamde aerosolen

Aerosolen zijn kleine luchtdeeltjes waar het virus aan vastkleeft die in de lucht zweven

Doordat deze deeltjes zo klein en licht zijn kunnen ze zich veel verder verspreiden en

langer in de lucht blijven hangen
Als men sport beweegt zou de afstand die deze virusdeeltjes af kunnen leggen snel

toenemen en met name in binnen accommodates zou daarmee een verdichting van het

virus kunnen ontstaan

Omdat er nog onvoldoende wetenschappelijk inzicht is in deze aerosolen achten de

experts van het OMT de onzekerheid en daarmee het risico op binnen sporten te hoog in

Dat is de reden dat binnen sport zo ook fitness pas per 1 September op de routekaart

staat om weer open te kunnen

Woordvoeringslijn fitness sportscholen

Het kabinet heeft op 6 mei het spoorboekje gepresenteerd voor de versoepeling van de

corona maatregelen
Het openen van de sportscholen en fitnesscentra per 1 September heeft veel vragen

opgeroepen

Ik vind het belangrijk om te benadrukken dat we die datum van 1 September niet zo maar

gekozen hebben

We varen daarin op het kompas van de experts in het OMT die aangeven dat eerdere

opening van de sportscholen onverantwoord zou zijn
Dit heeft te maken met de onduidelijkheid die er nog bestaat rondom de zogenaamde
aerosolen de kleine virusdeeltjes
Deze deeltjes zouden volgens een aantal onderzoeken kunnen overleven in de lucht en

zouden wanneer iemand sport of beweegt een grotere afstand dan 1 5 meter kunnen

afleggen
Met name in binnen locaties zou dit kunnen leiden tot een verdichting van het virus en

daarmee een besmettingshaard kunnen vormen

Wetenschappers hebben nog onvoldoende inzicht over de rol die aerosolen spelen in de

verspreiding van het virus en hoe dit tegen kan worden gegaan

Om het risico op besmettingshaarden in de sport te voorkomen is het advies van de

experts in het OMT om binnen sporten voorlopig niet toe te staan

Op basis van dat advies heeft het kabinet de opening van de fitness op 1 September gezet

Voor de fitnessbranche is dit zeer teleurstellend dat begrijp ik heel goed
Helemaal om dat zij een 1 5 meter protocol hebben liggen en dachten dat hiermee het

risico op besmetting te kunnen beperken en dus open te kunnen hetgeen niet het geval is

Met de brancheorganisatie van de fitness Nlactief heeft mijn collega gesproken
Dat was een goed gesprek waarin het onderlinge begrip is toegenomen

Zij snappen beter hoe wij afwegingen maken en wij hebben meer inzicht gekregen in de

specifieke kenmerken van de fitnessbranche en de gevolgen voor hen van de maatregelen
In het gesprek is gesproken over mogelijke aanvullende maatregelen die sportscholen
kunnen nemen om het risico op besmetting te verkleinen

Ideeen daarover zijn ter beoordeling voorgelegd aan het OMT
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Q Er heeft vandaag een overleg plaatsgevonden met de fitnessbranche en met minister

van Rijn Heeft dit overleg ertoe geleid dat de fitness eerder dan 1 September open kan

• Er heeft inderdaad een overleg plaatsgevonden met NL Aktief de brancheorganisatie voor

fitnessondernemers

• Dit was een goed gesprek wat ertoe geleid heeft dat we elkaar beter begrijpen
• NLactief snapt beter voor welke opgave wij staan en hoe afwegingen daarin gemaakt

worden

• Wij hebben meer inzicht gekregen in verschillende aspecten van de fitnessbranche

• De frustrate dat binnen sporten waaronder fitness vooralsnog niet mogelijk is delen we

• We hebben nogmaals aangegeven waarom binnen sporten een te hoog risico vormten we

daarom eerdere opening niet aandurven

• De fitnessbranche geeft aan mogelijk met aanvullende maatregelen dit risico te kunnen

reduceren zodat de datum van 1 September mogelijk wel naar voren kan

• We hebben hen toezegging gedaan dat we deze extra maatregelen zullen voorleggen aan

het OMT

• Waarbij opgemerkt is dat hun afweging gemaakt wordt binnen een totaal beeld in de

Nederlandse context en we nadrukkelijk varen op hun advies

• Want de situatie is broos en we willen voorkomen dat het eerder versoepelen van

maatregelen leidt tot nieuwe besmettingen met het virus

Q De fitness wordt nu dus als branche nadrukkelijk benadeeld waarom juist de fitness

• Het is niet alleen de fitnessbranche die moet wachten tot 1 September
• Het geldt voor alle binnen sporten en ook voor bijvoorbeeld kerken koren en voor

bijvoorbeeld samenkomsten in stadions

• In alle gevallen schatten de experts in dat het risico op het verspreiding van het virus in

deze context hoog is

• Dat is de reden dat het kabinet besloten hebt dat deze activiteiten vooralsnog niet kunnen

plaatsvinden

Q Welk wetenschappelijk bewijs rondom aerosolen is er

• Erzijn verschillende onderzoeken uitgevoerd rondom aerosolen bij besmettingen
• De uitkomsten van die onderzoeken laten een diffuus beeld zien

• Wel gaan wetenschappers er vanuit dat aerosolen een rol spelen in besmettingen
• Het RIVM voert momenteel een literatuurstudie uit om beter te kunnen duiden wat er in

algemene bekend is over aerosolen

• Welke rol aerosolen spelen in het verspreiden van het coronavirus is vooralsnog
onduidelijk daar is nog geen uitgebreid onderzoek naar gedaan

Q Het protocol fitness is goedgekeurd waarom mogen ze dan toch niet open

• Het is een misverstand dat een goedgekeurd protocol ertoe leidt dat een sector of branche

open kan

• Allereerst worden protocollen niet door ons noch door het RIVM goedgekeurd
• Protocollen worden van commentaar advies voorzien zodat een sector weet welke

maatregelen het moet treffen om te voldoen aan de RIVM hygiene maatregelen en de 1 5

meter afstand en zo kan bijdragen aan het verkleinen van de verspreiding van het virus

• Daarnaast is niet het protocol leidend in de besluitvorming van het kabinet dat is het

advies van de experts in het OMT

• Dee experts maken een afweging in een brede context en bekijken welke versoepelingen
leiden tot een aanvaardbaar risico en hoeveel van deze aanvaardbare risico s gelijktijdig
genomen kunnen worden

• Zij hebben aangegeven dat het risico rondom binnen sporten te hoog is om nu al vrij te

geven juist omdat er nog zoveel onduidelijk is over de rol die aerosolen spelen in de

verspreiding van het corona virus
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Q Waarom kunnen de spoi tscholen in andere landen wel gewoon open

• Ieder land maakt in de bestrijding van het virus zijn eigen afwegingen
• Deze afwegingen hangen samen met onder andere de cultuur in een land maar ook met

bijvoorbeeld de IC capaciteit die er in een land is

• Daarom zien we verschillen in de aanpak tussen landen op tal van terreinen

• De experts die ons adviseren kijken specifiek naar de Nederlandse context en adviseren

ons op basis daarvan

• Voorde sportscholen en het binnen sporten geven zij aan dat het risico op verspreiding
van het virus binnen de Nederlandse context hoog is

• Op basis van dat advies hebben wij besloten binnen sporten waaronder fitness vooralsnog
niet toe te staan


